
 

 

 

 

 

 

MOTIE: Bouwen voor de Rijswijkers 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 november 2021 

Constaterende dat: 

De gemeente Rijswijk de komende jaren behoorlijk wat woningen toevoegt. Met name 

nieuwbouw koopwoningen. 

Beter voor Rijswijk tegelijkertijd ziet dat bij nieuwbouwwoningen veel Rijswijkers reageren 

die vervolgens worden uitgeloot, maar mensen uit Den Haag, Delft e.o. wel worden ingeloot. 

Overwegende dat: 

- Beter voor Rijswijk graag doorstroming ziet zodat er andere woningen vrijkomen. 

- Beter voor Rijswijk de inwoners van deze gemeente  graag de kans wil bieden om in 

Rijswijk te kunnen blijven wonen of zich daar te kunnen huisvesten zodra ze het 

ouderlijk huis verlaten. 

- De gemeente bij de huurwoningen ook maatwerk kunnen bieden maar dit 

percentage wettelijk is vastgelegd op maximaal 25%. 

- Beter voor Rijswijk met deze maatregel Rijswijkers perspectief  te bieden op een 

woning in de gemeente.  

 

Verzoekt het college: 

In kaart te brengen welke juridische mogelijkheden de gemeente heeft om een zo’n hoog 

mogelijk percentage nieuwbouw koopwoningen toe te wijzen aan de Rijswijkers en daarna 

pas aan gegadigden buiten de gemeente. De gemeenteraad dit terug te koppeling in de  

raadsvergadering van dit jaar op 21 december 2021. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Fractievoorzitter  

Ger Kruger 

 


